

致：廣發證券(香港)經紀有限公司 (「貴公司」)

To: GF Securities (Hong Kong) Brokerage Limited (“the Company”)

提款指示

Withdrawal Instruction

本人/本公司謹此授權貴公司從本人/本公司的帳戶中提取款項或轉帳款項至本人/本公司為受益人之下述帳戶內 (如適用)：

I/ We hereby authorize the Company to have fund withdrawn or transferred from my/ our Account and make payable to my/our beneficially owned account stated below:

<input type="checkbox"/> 證券 Securities <input type="checkbox"/> 股票期權 Stock Options	帳戶號碼: Account Number:
聯絡電話: Contact Number:	帳戶姓名: Account Name:
幣種: Currency:	收款銀行名稱: Bank Name:
<input type="checkbox"/> 全部餘額 All Balance <input type="checkbox"/> 金額 Amount:	銀行戶口號碼(*): Bank A/C Number(*):
銀行戶口姓名: Bank Account Holder Name:	銀行地址: Bank Address:
國際匯款代碼(**): SWIFT Code(**):	

銀行費用(請在適當空格加 ✓)： () 帳戶餘額中扣除 Deducted from A/C balance

Bank Charges (please ✓ as appropriate) () 此筆提款中扣除 Deducted from the withdrawal amount

匯款方式(只適用於香港的銀行)： () 支票 Cheque

Methods of payment (For banks in HK) () 本地銀行轉帳 CHATS

(*)請同時提交銀行證明文件(如銀行存摺，銀行卡，銀行結單等，證明文件需顯示該銀行帳戶名稱及賬號)，中國國內銀行帳戶可豁免提交。

Please provide bank proof (e.g. bank book, bank card, bank statement etc.), can be waived if the bank located in Mainland China.

(**) 為確保劃款順利，特別提請客戶預先須確認所提供之收款銀行及帳戶能妥善如數收取我司劃出之款項。

To ensure smooth going, please confirm your bank and bank account are able to receive fund from the Company before withdrawal.

(***) 如屬海外電匯，為加快提款速度，請諮詢銀行提供國際匯款代碼。

If the withdrawal instruction is an overseas remittance, please consult your bank to get the SWIFT code in order to speed up the wire.

此外，不論上述收款銀行帳戶為指定或非開戶時指定之銀行帳戶，本人/本公司 同意承擔可能因此提款指示而引致之任何爭議、損失、責任及有關風險。

Moreover, regardless of whether the above mentioned bank account is the designated bank account indicated in the account opening form or not, I/We agree being wholly responsible for any disputes, losses, liabilities and the relevant risks which may arise from this withdrawal instruction..

簽署:

Signature

X _____

客戶姓名:

Client Name

日期:

Date

本地銀行轉帳收費港幣 100 元 Local Bank Transfer : HK\$100.00

海外電匯收費港幣 200 元 Overseas Remittance: HK\$200

我司截止的時間為每天中午 12:00 正。任何中午 12:00 正後收到的提款指示將在下一個工作日執行。另外，如需支票存入招商銀行(香港)，截止時間為每天上午 10:00 正。

The cut-off time of withdrawal will be by 12:00 noon each business day. Any withdrawal instruction received after 12:00 noon will be processed on the next working day. The cut-off time to China Merchants Bank (HK) will be by 10:00am each business day for cheque withdrawal.

For Internal Use	Customer Service		Settlement		Head of Operations
Verification Steps	Signature Verified	Verbal Verified (if necessary)	Inputted	Checked	Approved
Signature					
Date					